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БЕРЛИН - Увођење нових санкција Русији ће можда штетити немачкој привреди, али мир
је важнији, изјавио је данас немачки министар привреде и вицеканцелар Зигмар
Габријел.

  

"Ми знамо да ћемо можда трпети економске последице и знамо да наш обим трговине са
Русијом није претерано велик, али је ипак значајан", истакао је Габријел, додавши како
сматра да ће санкције веома скоро имати утицај на Русију, пренео је Ројтерс.

  

  

"Без обзира на то, у време кад се налазимо између рата и мира економска политика није
наша највећа брига", рекао је немачки вицеканцелар након састанка кабинета.

  

ЕУ је договорила пакет знатних додатних санкција, које погађају секторску сарадњу и
размену са Руском Федерацијом, потврдио је јуче председник Европског савета Херман
Ван Ромпеј.

  

У саопштењу се истиче да ће овим мерама бити ограничен приступ руским институцијама
у државном власништву тржишту капитала у ЕУ, биће уведен ембарго на трговину
оружјем, забрана извоза робе која може имати и војну и цивилну намену, а чији је крајњи
корисник војска.
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Амерички председник Барак Обама такође је јуче објавио да САД уводе нове санкције у
кључним секторима руске економије - енергетици, (индустрији) наоружања и
финансијама.

  

(Танјуг)

  

Немачки министар: Москва ће брзо осетити санкције

  

Европске санкције против Русије имаће веома брз ефекат, изјавио је немачки министар
економије Сигмар Габријел.

  

  

"Свесни смо да ћемо можда да трпимо економске последице, трговинска размена са
Русијом није претерано велика, али има одређени значај", рекао је Габријел.

  

Он је додао да мисли да ће Русија врло брзо осетити последице санкција.

  

Габријел је рекао да људи, који су погођени санкцијама неће хтети да њихова слобода
кретања и могућност инвестирања у Европу буде ограничена.

  

Санкције су биле хитно неопходне, јер се не сме дозволити да се грађански рат прошири
на овај континент због стаха од економских последица.

  

(Срна)
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Зигмар Габријел у фотељи Меркелове док је она на одмору

  

Вицеканцелар и министар привреде Зигмар Габијел председавао је данас први пут
седницом немачке владе, што се догађа у време када је канцелар Ангела Меркел на
одмору

  

Вицеканцелар и министар привреде Зигмар Габијел председавао је данас први пут
седницом немачке владе, што се догађа у време када је канцелар Ангела Меркел на
одмору, преносе немачки медији.

  

Габријел је први пут седео у канцеларској столици, а цео састанак је трајао око 20
минута, јављају медији, наводећи да је тематски седница владе била посвећена
истраживању у области енергетике, а министри су информисани и о ситуацији у појасу
Газе, али и о стању у области производње меса.

  

За Габријела се каже да се држи повучено, за разлику од бившег вицеканцелара и
шефа дипломатије Гвиде Вестервела који, како подсећају медији, 2010. године није само
водио седницу, већ је после тога и лично одржао конфренцију за новинаре и саопштио о
чему је било речи.

  

Меркелова, која се налази на годишњем одмору, како преносе медији, можда би могла
да води већ следећу седницу.

  

(Танјуг)
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